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Interpelacja

W związku z tym, że w Brzeźcach nie ma przyszkolnego placu zabaw oraz nie ma infrastruktury
sportowej zewnętrznej jak: bieżnia, skok w dal i boisko do gry w piłkę ręczną, koszykówkę,
czy siatkówkę, i dzieci pozbawione są tych zajęć fizycznych, zabawy, sportu oraz gry zespołowej

7 wnioskuję o przystąpienie do działań mających na celu wybudowanie w Brzeźcach
odpowiedniej, ogólnodostępnej infrastruktury sportowej dla najmłodszych i starszych
mieszkańców.

W szczególności wnioskuję o wybudowanie boiska wielofunkcyjnego ze sztuczną nawierzchnią
typu EPDM, bieżni do biegania i skoku w dal oraz niezbędnego zaplecza sportowego.
Mieszkańcy Brzeźc od lat apelują o potrzebne inwestycje i dla celów oświatowych już wiele lat
temu zakupiona została działka o powierzchni ponad 2,1 ha.

Przedsięwzięcie może być finansowane ze środków zewnętrznych, w związku z tym, że co jakiś
czas dla działań z zakresu infrastruktury sportowej ogłaszane są programy finansujące.
Aktualnie trwa nabór w ramach ogłoszonego przez Ministra Sportu i Turystyki Programu rozwoju
infrastruktury sportowej w województwach. Samorządy mogą składać do MSiT wnioski
o dofinansowanie poprzez system AMODIT w okresie od 01.04.2025 r. - 31.05.2025 r.

Ze względu na ważność sprawy, bo wszyscy wiemy jak ważna jest aktywność fizyczna i jak istotny
ma wpływ na rozwój, kondycję fizyczną i zdrowie, wnioskuję jak wyżej oraz proszę
o przedstawienie zamierzeń w przedstawionych kwestiach.

Z wyrazami szacunku


